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 طــوری میگن در چین مدیر شرکت کارمندها رو  •
مجبور به خوردن سوسک زنده کرده خوب که چی؟ مگه 
سوسک جزو غذاهاشون نیست؟ مثل این که در ایران 

یکی را مجبور کنند تخم مرغ خام بخوره!
وقتی  سهام عدالت به ما ندادند به کی باید شکایت  •

ببریم؟
 آقای جهانگیری بنده یک کارگر سرگذری هستم و نه  •

بیمه دارم، نه درآمد دارم، نه تحت پوشش جایی هستم و 
نه سبدکالاگرفتم. احتمالا بسته حمایتی تان هم به من 
و امثال من تعلق نمی گیرد! درباره بنده با شش فرزند و 

خانه اجاره ای چه دستوری صادر می فرمایید؟
 به بعضی از مسئولان که متاسفانه بویی از مدیریت  •

نبرده اند بگویید چرا حقوق ناچیزی را که قراره هفت 
هشت ماه آینده برای کارمندان زیاد کنند این همه در 
رسانه ها اعلام می کنند که هم باعث ناراحتی بعضی 
از هموطنان می شود و هم مغازه داران با شنیدن این 
موضوع جنس ها را گران می کنند که دودش به چشم 

همه می رود؟!
 آقای رئیس جمهور! هشت سال دفاع مقدس یادتونه؟  •

مگر بدتر از الان تحریم نبودیم؟ این آمریکا تحریمش به 
درد خودش می خوره تحریم کنندگان داخلی رو بکوبید 

و گوشمالی بدید. ..
 با توجه به مصوبه هیئت دولت و انتقال بیمه تکمیلی  •

ایثارگران از بنیاد شهید و امور ایثارگران به دستگاه محل 
اشتغال ایثارگران، خواهشمند است صدای ایثارگران 
عزیز را به صحن مجلس برسانید. مسئولان بزرگوار 
جلوی این اقدام بنیاد شهید را بگیرید و نگذارید حق و 
حقوق ایثارگران در این زمینه ضایع شود. این قشر  به 

اندازه کافی آسیب دیده اند.
ــدام      داخلی  وخارجی   در  • ــرورش  ان  چرا مسابقات  پ

 رسانه ملی     به ویژه  شبکه  ورزش      پخش  و نمایش داده  
نمی شود و تحت پوشش  تصویری  قرارنمی گیرد؟

 آیا مسابقات پیامکی میلیونی تلویزیون مانند بلیت  •
بخت آزمایی نیست؟ حکم شرعی آن چگونه است؟

 ظاهرا بندهای مهم قانون تسهیل ازدواج به ضرر  •
برخی مسئولان بوده است!

 پوشک بزرگ سال تقریبا در بازار راحت تر پیدا می  •
شود  ولی قیمت کارخانه نسبت به سال قبل 2.5 برابر 
و یک درجــه هم کوچک شده اســت. یعنی اگر کسی 

متوسط استفاده می کرده حالا باید بزرگ بخرد!
 لطفا مانند گذشته گزارشی از روند پیشرفت پرونده  •

شرکت کاغذی پردیسبان تهیه فرمایید. به قوه قضاییه 
مراجعه می کنیم کسی پاسخ گو نیست. حداقل بدونیم 

پرونده درچه مرحله ای است.

ــور جانبازان به  • تنهاامتیازی که بنیاد شهید و ام
جانبازان شاغل و بازنشسته کشوری می داد بیمه 
تکمیلی آن ها و خانواده های محترم شان بود که آن هم 

با کج فهمی و بد سلیقگی مسئولان از بین رفت!
 آیادیگرامیدی به مهارگرانی وتنظیم بازارنیست؟  •
 لطفا سری به پشت بام همسایه خودتان بزنید و بعد  •

ادعا کنید که تلویزیون 80درصد بیننده دارد!
 طرح توسعه نیروگاه سیکل ترکیبی فردوسی)گروه  •

مپنا( از بعد عید 97چندین بار تعطیل شد وتا الان که 
هشت ماه از سال گذشته هیچ کسی از کارفرماگرفته تا 
مدیر عامل مپنا دکتر علی آبادی به فکر این پروژه ملی 
نیست،150 نفر نیروی پیمانکار این پروژه هر روز باید 
نگران بیکاری وتعطیلی پروژه باشند. آخه نمیشه هم کار 
کرد هم استرس بی پولی وبیکاری داشت. تا کی شاهد 

هدررفت سرمایه و بی خیالی مسئولان پروژه باشیم؟
 آقای روحانی و آقای فتاح، ریاست کمیته امداد! مگر  •

شما مستحضر نیستید که در کشور ما تعداد بسیار 
زیادی وجود دارند که از نظر مالی وضعیتی به مراتب 
بدتر از افراد کمیته امدادی ها دارند و به نان شب محتاج 
اند و تحت حمایت هیچ نهادی نیستند و آبرو داری می 
کنند؟ آیا درست است که از سبد کالا و حمایت دولت 

هم بی بهره باشند؟
 در پاسخ دوستی که از تعرفه دام پزشکی ناراضی است  •

باید بگویم کسانی که پشت میزهایشان نشسته اند و به 
آن چسبیده اند چگونه می توانند از مشکلات مردم خبر  
داشته باشند؟ به قول معروف سواره را از پیاده چه خبر؟!

 باتوجه به اجرای قانون منع به کارگیری بازنشستگان  •
متأسفانه برخی از مسئولان در حال اسباب کشی به 
بعضی از ادارت یا شرکت های زیر مجموعه شهری مثل 
قطار شهری هستند که شده پارکینگ بازنشسته های 

ازکار افتاده! 
 آقا ما با چه زبونی بگیم این تیم ملی رو با این سرمربی  •

نمی خوایم! 
 شوهرم صرع داره و بیکاره. با یک دختر مدرسه ای  •

واقعا ماندم با 500 هزارتومان پول رهن خانه ام که برایم 
مانده کجا برم؟ چون صاحبخانه خانه اش رو می خواد. 
خورد و خوراک دخترم به کنار اما برای نداشتن تلویزیون 
اشک می ریزه. اگر خیران دست ما رو بگیرند و یک جایی 

به ما بدهند خدا خیرشان دهد.
 خدا کند خبرهای خوش جهانگیری که وعده داده  •

ارزش سهام عدالت بعد از آزادســازی از دو میلیون به 
14تا22  میلیون برای هر خانوار افزایش داشته است 

دروغ نباشد!
 دوستی گفته بود مدارس تهی شده اند و معلمان موقع  •

پخش بازی فوتبال، استراحت می کنند. برای اطلاع 
عرض کنم با اجازه تون ما هم با بچه ها فوتبال رو دیدیم. 

مگه اشکالی داره؟!
 از محسن ابراهیم زاده، خواننده که عکسش رو  •

انداختید، بپرسید عجب کت قشنگی داره. از اینا 
مردونه اش هم هست!

 درجــواب دوستانی که مابه التفاوت ویزای اربعین  •
را نگرفتند، می توانند با کپی شناسنامه به بانک ملی 

مراجعه کنند و همان لحظه پول شان را بگیرند.
 چرا روزنامه خراسان از جنایاتی که هم اکنون در  •

افغانستان صورت می گیرد و طالبان شهرهای شیعه 
هزاره را به آتش می کشد و سر این مظلومان را جدا می 
کند مطلبی نمی نویسد؟ به عنوان یک افغانی می گویم 
وظیفه روزنامه خراسان است که مطالب خراسان بزرگ 

را در اولویت پوشش در نظر بگیرد.
 با این که بازنشسته فرهنگی هستم، یارانه مون رو قطع  •

کردند و حالا با دوتا مشکل روبه رو شدم. یکی مشکلات 
اقتصادی و دیگری سرکوفت خانمم که ژن خوب ندارم. 

اگه هم دارم ژن منفی دارم که گرفتارمشکلات شدیم!
 انسان معتاد را باید یا ترکش داد یا مواد رساند من هم  •

حدود 40 سال است معتاد روزنامه هستم الان صبح که 
از خواب بیدار می شوم منگ و خمار روزنامه ام.

 آقایانی که هرروز یک آمار اعلام می کردند کجایند که  •
آمارگرانی های اخیر را اعلام کنند؟ 

 کسانی که مثل من باحقوق 700یا800تومان  •
زندگی می کنند و اسم و مشخصات شون در هیچ اداره 
ای مانند بیمه تامین اجتماعی وکمیته امداد وبهزیستی 
ثبت نشده است آیا نباید از کمک های دولت مانند سبد 
کالا و... برخوردار شویم ؟پس به کجا باید مراجعه کنیم 
تاشناسایی شویم ؟ این همه آماروسرشماری که اخیرا 

انجام شد برای چی بود ؟
  من روزنامه خراسان رو همیشه به عشق صفحات  •

فناوری اطلاعات و حوادث می خریدم و می خوندم ولی 
نمی دونم چرا مدتی است که صفحه فناوری اطلاعات 
 از این روزنامه وزیــن حذف شــده.  واقعا جای چنین 

صفحه ای در روزنامه خالی است.
  هدف بانک مرکزی ازبالابردن نرخ ارزوطلاوسکه  •

ضربه زدن به زندگی مردم است.
 یک نماینده مجلس پیدا شود مشابه منع به کارگیری  •

بازنشستگان یک طرح جامع وکامل به مجلس ارائه 
کند که میزان حقوق همه افراد در دستگاه های دولتی 
نباید مثلا از چند میلیون بالاتر باشد آن وقت مردم 
خواهند فهمید نمایندگان هر طرحی را می دهند ولو 

به ضررشان باشد.

فارس- عباس جعفری دولت آبادی، دادستان تهران در نشستی مشترک با رئیس اتاق تعاون ایران و تعدادی از مدیران شرکت های تعاونی و مراکز تولیدی،با 
اشاره به عملکرد دادستانی تهران درخصوص پرونده های اخلال در نظام اقتصادی اخیر اعلام کرد: ظرف سه ماه گذشته 1500 نفر احضار ، 170 نفر بازداشت 

و 145 نفر با صدور 69 فقره کیفرخواست تحت تعقیب قرار گرفتند، 486 نفر از متهمان ممنوع الخروج شدند و برای 50 نفر حکم صادر شد.

گزارش آماری دادستان تهران از پرونده های 
اخیر فساد اقتصادی

...یادداشت روز
  دکتر حامدرحیم پور 

info@khorasannews.com

لایه های پنهان تنش جدید در نوار غزه 
جوخه های ترور رژیم صهیونیستی  در لباس مبدل و با استفاده از یک خودروی 
فولکس کاملا مشــکی به نوار غزه نفوذ کردند و با مبارزان گردان های عزالدین 
قسام، شاخه نظامی حماس درگیر شدند. کماندوهای صهیونیست قصد ربایش 
»نور برکه« 37 ساله از فرماندهان گردان های قسام را داشتند که بعد از درگیری با 
نیروهای مقاومت در شرق خان یونس مجبور به تیراندازی و به شهادت رساندن وی 
شدند. جنایتی که با واکنش شدید نیروهای مقاومت روبه رو شد.مقاومت فلسطین 
روز دوشنبه و بامداد سه شنبه در پاسخ به عملیات ارتش رژیم صهیونیستی، بیش 
از 50 شهرک صهیونیست نشــین و نیز محل های اســتقرار نظامیان اسرائیلی 
را بابیش از 400 موشــک هدف حمله قرار داد.حملاتی که در پاسخ به جنایات 
72 ســاعت اخیر صهیونیســت ها در باریکه غزه صورت گرفت.نتیجه چه شد؟ 
تلفات نظامی رژیم صهیونیستی فراتر از تصورشان شد و در عین حال ناکارآمدی 
سامانه گنبد آهنین باعث هراس و وحشت صهیونیست های ساکن در شهرک 
های اطراف غزه شــده و آن ها را به فرار از این شــهرک ها مجبــور کرد.نیروهای 
مقاومت نیز نه تنها از موشک های نقطه زن استفاده کردند بلکه در عرصه رسانه 
ای نیز کوشیدند ابتکار عمل را در دســت بگیرند. فیلم های منتشر شده توسط 
گردان های قســام از حملات راکتی به شــهرک های صهیونیست نشین مجاور 
غزه و انتشار فیلم لحظه هدف قرار گرفتن یک اتوبوس حامل نظامیان اسرائیلی 
در جریان حملات موشکی در رســانه های جهان وفضای مجازی بسیار بازتاب 
داشت.البته  برخوردهای نظامی گاه و بیگاه صهیونیست ها و حماس در نوار غزه 
طی ســال  های اخیر امری متداول بوده و حتی در چند برهه همچون جنگ22 
روزه به نبردی تمام عیار تبدیل شده است اما موضوعی که حوادث چندین شب 
گذشته را بسیار حائز اهمیت می کند وجود تعارض جدی با تفاهمات حاصل شده 
میان غزه و تل آویو با وساطت مصر و سازمان ملل بود. به موجب این تفاهمات و با 
وجود مخالفت مصری ها، اما موافقت اسرائیلی ها، قطر هم برای تامین خوراک 
تنها نیروگاه فعال درغزه به این منطقه ســوخت فرســتاد همچنین 15 میلیون  
دلاربرای حقوق کارکنان آن پرداخت کرد و کمک های نقدی دیگری نیز به 50 
هزار خانواده مستمند در این منطقه اختصاص داد.بنابراین از آن جا که عملیات 
اخیر کماندوهای صهیونیست در غزه طبیعتاً مانعی بزرگ در مسیر تحقق توافق 
آتش بس مد نظر صهیونیست ها خواهد بود، اکنون این پرسش پیش می آید که 
چرا صهیونیست ها دســت به چنین اقدامی زدند؟ و این مســئله چه تأثیراتی بر 
تحولات پیش روی نوار غزه خواهد داشت؟واقعیت این است که بایداز دو منظر 
به این سوال پاسخ داد.نخست از منظر شرایط داخلی رژیم صهیونیستی و حزب 
حاکم بر آن اســت. از این منظر هرچندحزب لیکود به رهبری نتانیاهو در خلال 
دو سالی که ازبه قدرت رســیدن ترامپ می گذرد حداکثر بهره برداری را از این 
فضا در جهت پیشبرد سیاســت های خود با نهایی کردن قانون جنجال برانگیز 
»دولت-ملت خلق یهود« یا در اراضی اشغالی کرانه باختری و به خصوص شرق 
قدس با انتقال سفارت آمریکا به این منطقه به عمل آورده اند اما در خصوص نوار 
غزه می توان گفت که همه سیاست ها و اهداف آن ها کاملا به شکست انجامیده 
و نتوانســتند اهداف پیش بینی شــده در چارچوب معامله قرن را در این منطقه 
پیش ببرند.حدود 12 ســال پیش- پس از جنــگ 22 روزه- که رژیم اســرائیل 
محاصره غزه را شروع کرد، توقع داشت به خلع سلاح مقاومت در غزه دست پیدا 
کند. سران این رژیم معتقد بودند محاصره، حماس و دولت او را در شرایطی قرار 
می دهد که برای حل مسئله و حفظ دولت خویش، ســلاح را زمین بگذارند و به 
آتش بس دایمی با اســرائیل تن بدهند. دولت های صهیونیستی در این سال ها 
منتظر بودند مردمی که در محاصره کامل طولانی مدت قرار گرفته اند، گروه های 
مقاومت را وادار به پذیرش شرایط دشمن کنند. اما برخلاف توقع رژیم اسرائیل، 
جنبش های جهاد و گردان های جهادی نه خود به رها کردن مقاومت مسلحانه در 
برابر اقدامات ارتش دشمن تن دادند و نه از سوی مردم مظلوم غزه برای پذیرش 
شرایط رژیم اسرائیل تحت فشار قرار گرفتند.از آن طرف، فلسطینی های ساکن 
غزه که تعدادشان از دو میلیون نفر فراتر می رود به یک ابتکار عمل روی آوردند. 
ابتکار آنان این بود که دشــمن را برای چیزی ارزشــمندتر و استراتژیک تر از رفع 
محاصره تحت فشار قرار دهند. بر این اساس »راهپیمایی های بازگشت« شکل 
گرفت. راهپیمایی بازگشت با هدف به هم زدن توطئه ای موسوم به »معامله قرن« 
که طیفی از کشورهای غربی، عربی و رژیم اسرائیل را دربر می گرفت، دنبال شد و 
از آن جا که در آن طرح، انتقال سفارتخانه ها به قدس علامت رمز به حساب می آمد، 
سازمان ها و جنبش های مقاومت اجازه ندادند بازگشایی سفارت آمریکا تبدیل 
به یک موج و عملا قدس پایتخت رژیم غاصب صهیونیســتی شود.این در حالی 
است  که از یک سو رژیم صهیونیستی به تدریج وارد فضای انتخابات می شود و از 
دیگر سو  هم پرونده های فساد مالی و اقتصادی نتانیاهو مفتوح است و هم این که 
با شکست جمهوری خواهان در انتخابات کنگره حزب نتانیاهو نیز اولین ضربه 
و شوک را متحمل شده است. گذشــته از این ،اختلافات داخلی نیز بین وزیران 
کابینه در خصوص نحوه تعامل با حماس در جریان اســت.آویگدور لیبرمن وزیر 
تندروی کابینه نتانیاهو که فرماندهی عملیات اخیر را بر عهده داشت، از مخالفان 
سرسخت تفاهمات با نوار غزه و کاهش محاصره این منطقه است. از این منظر با 
توجه به حضور بنیامین نتانیاهو در پاریس دور از ذهن هم نبود لیبرمن خواسته 
باشد با اعزام کماندوهای اسرائیلی، فلسطینی ها را به واکنش موشکی گسترده 
تحریک کند و این گونه جنگــی به راه بیندازد و به این تفاهمــات پایان دهد.دوم 
شرایط منطقه است که باز به نحوی در تشویق طرفداران جنگ در داخل کابینه 
نتانیاهو موثر بوده است.  یکی از عوامل تاثیرگذار در این زمینه نزدیکی برخی از 
کشورهای عربی مانند عربستان، عمان، امارات و بحرین به رژیم صهیونیستی علی 
رغم ادامه و گسترش فعالیت های ضد صلح آن ها علیه فلسطینی ها بوده است و 
از این دید این رژیم و جناح جنگ طلب از تمایل عادی سازی برخی از کشورهای 
عربی با این رژیم به عنوان فرصت و پشتوانه ای برای حملات جدید استفاده می 
کند، این مسئله را نیزنمی توان از  نظر دور  داشت که تل آویو با توجه به علنی شدن 
این روند سازش درپایتخت های عربی سعی کرد با این عملیات به نوعی میزان 
تاثیر پذیری حماس از این روند سازشکارانه را نیز مورد آزمایش قرار دهد که البته 
با توجه به تقلای سریع صهیونیست ها برای آتش بس به نظر می رسد انتظار چنین 
واکنش کوبنده ای را از حماس نداشته اســت.  در همین پلن  تلاش برای خارج 
کردن موضوع خاشقچی از محور خبرها برای نجات  هرچند مقطعی بن سلمان  
که این روزها موتور محرک معامله قرن است نیز متصور است .از چند هفته پیش 
این احتمال وجود داشت که این رژیم برای ایجاد فضای تنفسی برای عربستان و 

شخص ولیعهد بخواهد جبهه جدیدی را در غزه باز کند.
آن چه در این میــان  باید مورد توجه قرار گیرد  نوع واکنش  رژیم صهیونیســتی 
و شخص نتانیاهو به پاسخ کوبنده حماس بود به عبارتی در دفعات قبلی بعد از 
حجم حتی کمتری از آتش حماس، جنگنده  و تانک های صهیونیســتی آتش 
پرحجمی را روی مناطق مسکونی  و زیر ساخت های غزه می ریختند و به نوعی با 
تخریب وکشتار مردم سعی می کردند آن ها را علیه مقامات حماس تحریک کنند 
امااین بار نه تنها شاهد این مسئله نبودیم بلکه به فاصله کمتر از یک روز بلافاصله 
میانجی گران مصری زمینه آتش بس را فراهم کردند و کابینه رژیم صهیونیستی 
نیز به طور فوری  آن را تصویب کرد .حتی شخص نتانیاهو که در این موارد شروع 
 به رجز خوانی و مظلوم نمایی برای جهانیان می کرد تاکنون سکوت کرده است .
علت چیست ؟ پاسخ در حفظ منفعتی بزرگ تر برای این رژیم است :»جلوگیری 
از هر گونه اخلال در روند سازش دولت های عربی با اسرائیل «.بدیهی است با 
انتشار تصاویر بمباران وکودکان به خون غلتیده فلسطینی کمتر دولتمرد عربی 
جرئت می کردمیزبان نتانیاهو باشد یا به ردوبدل کردن هیئت های دیپلماتیک 
و ورزشــی مبادرت کند.نتانیاهو خوب می داند شیوخ عرب اگرچه اعتقادی به 
آرمان فلســطین ندارند اما به راحتی هم نمی توانند فشار افکار عمومی خود را 
نادیده بگیرند .لذا به نظر می رسددر سایه قوت گرفتن روند عادی سازی روابط 
میان تل آویو و پایتخت های عربی در خلیج فارس و سیاست تقابلی جدید دونالد 
ترامپ علیه ایران، برونداد چنین جنگی تحت الشعاع قرار گرفتن این دو مسئله 
خواهد بود و این چیزی نیست که نتانیاهو و ترامپ در این وضعیت خواستار آن 
باشند همچنان که در ساعات پایانی دیشب نیزکابینه رژیم صهیونیستی به آتش 

بس در نوار غزه رأی مثبت داد. 
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امین ترین مردم جهان

طبق تحقیقات به عمل آمده امین ترین مردم جهان 
در پایتخت فنلاند زندگی می کنند، دراین تحقیق ، 
تعداد زیادی کیف پول همراه با پول ،عکس و شماره 
موبایل در   شهر رها شد و درکمال تعجب همه کیف ها 
به صاحبان شان برگردانده شد. کاربری نوشت: 
»توی کشور خودمون هم آدم امین کم نداریم و خیلی 
وقتا توی خبرا میاد که راننده اتوبوسی، پاکبانی یا 
یک شهروند کیف حاوی کلی پول رو به  صاحبش بر 
گردونده« کاربر دیگری نوشت: »من که باورم نمیشه 
همشون برگردونده باشن« کاربری هم نوشت: »باید 
ببینیم مردم فنلاند چطور تربیت شدن که این جوری 

مناعت طبع دارن«
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ادامه دعوای کی روش و پروفسور

توئیت یکی از فعالان فضای مجازی از خوشحالی 
مربی دروازه بانان تیم کی روش از قهرمان نشدن 
ــت. او به نقل از مهرداد  پرسپولیس حکایت داش
مسعودی، یکی از مدیران رسانه ای فیفا نوشت: 
»همراه یک هیئت بلند پایه قطری برای فینال تهران 
بودم.در کنارم مربی دروازه بانان تیم  ملی ایستاده 
بود که به محض شکست پرسپولیس، مشت های گره 
کرده خود را به هوا برد! از این حرکت او مات و مبهوت 
ــاردی بود که به قلبم فرو رفت.«  شدم همچون ک
کاربری نوشت: »با احترام به علیرضا بیرانوند و احمد 
نوراللهی اما نیمی از پرسپولیسی ها هم همین حس 
را نسبت به تیم کی روش دارند و نمی توان حس یک 
نفر را به اجبار تغییر داد« کاربر دیگری نوشت : »این 
داستان تا زمانی که مدیریت فدراسیون این طور  باشه 

ادامه خواهد داشت و ضربه اش را فوتبال می بینه «
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تا فرشته شدن فاصله ای نیست

همیشه بازنشر خبرهای خوب لذت بخش است و 
دوست داشتنی. کاربران فضای مجازی عکسی 
از مغازه ای که مشتری را فرشته روزی رسان می 
دانست و نوشته بود نسیه می دهد منتشر کردند. 
کاربری نوشت: »وقتی فرشته مهربانی کاسب 
محلتونه« کاربر دیگری نوشت: » فرشته ها همیشه 
هستن فقط چشم بصیرت می خواهد ببینی. به 
جای این همه بدبینی نسبت به هم مهربانی رو رواج 
بدیم« کاربری هم نوشت: »تا فرشته شدن فاصله ای 
نیست فقط کافیه برای هم نوعت یک کاری که از 

دستت بر میاد انجام بدی«
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گِلیش کن پولدار به نظر بیای!

خبر متحیر کننده بود و باور نکردنی شلوارجین 
های گِلی)البته با طرح گل مالی شده ( با قیمت 
1,5 میلیون تومان! بعد از مد شدن شلوار جین های 
پاره و طرح های عجیب دیگر اکنون شلوارهای گِلی 
با قیمت های بالا یکی از اخبار منتشر شده در فضای 
مجازی بود. کاربری نوشت: »اصلا هرچی چرک 
کهنه تر گرون تر« کاربر دیگری نوشت: »ما کلی پول 
خشک شویی می دیم که لباسمون کثیف نباشه 
یه عده پول میدن که لباسی با ظاهر گلی و پاره 
بپوشن« کاربری هم نوشت: »امان از این مد که چه 
بلایی سرآدم میاره یاد اون پادشاهی افتادم که فکر 
می کرد هر کی لباسش رو نبینه احمقه و خودشم 

چیزی نمی گفت که مبادا مردم فکر کنن احمقه«
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خرافات همه جا هست

فیلمی از یک پیرزن بوسنیایی در فضای مجازی پخش 
شد که با لیس زدن چشم بیمار، بیماران را شفا می 
داد ! این پیرزن بسیار مشهور شده و از نقاط مختلف 
کشور برای درمان چشم به سراغش می روند. کاربری 
نوشت: »وقتی جامعه ای مطالعه نداشته باشه به 
راحتی می شه با خرافات سرش کلاه گذاشت« کاربر 
دیگری نوشت: »من فکر می کردم این جور کارا فقط 
مال پایین شهرای ماست نگو خرافات همه جا هست«
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صنعت خودرو از نوابغ مشتری مداری !

دو تصویر در فضای مجازی پخش شد یکی مربوط به 
تصادف یک پراید بود که جمع شده اما ایربگ هایش 
عمل نکرده بود و دیگری مربوط به خودروی تویوتایی 
بود که به تازگی به خاطر کمک رسانی در آتش سوزی 
آمریکا  خراب شده بود.این فرد تصویر تصادف خودرو 
اش را در اینستاگرامش قرار داد و شرکت تویوتا در 
کامنتی برایش نوشت:   »نگران ماشینت نباش ما یک 
دونه جدیدش رو بهت می دیم!« مقایسه این دو تصویر 
باعث شد کاربران واکنش های جالبی داشته باشند. 
کاربری نوشت: »هیچ بیگانه ای در حمله به ایران 
این همه از ایرانیان نکشت که سایپا و ایران خودرو به 
پشتوانه مسئولان و رعایت نکردن استانداردها کشتن« 
کاربری هم نوشت: »کلا ما توی مشتری مــداری و 
خدمات دهی در صنعت خودرو نابغه ایم، ماشین می 
فروشیم برای شش ماه بعد ولی یک سال می گذره 
تحویل نمی دیم، ماشین می فروشیم به جاش می 
گیم بیا بهت دو تا ماشین دیگه می دیم، ماشین می 
فروشیم می گیم وقتی اومدی تحویل بگیری می گیم 

چقدر باید بدی!«

گزارش خراسان از مشکلات سهام داران پدیده  

پاسخ های نسیه به گلایه های نقد سهام داران پدیده

با وجــود اعلام اخبــار و اطلاعات توســط مدیرعامل 
شــرکت های پدیده که همگی نشان از پیشرفت این 
پروژه دارد، سهام داران این شرکت از عملکرد هیئت 
مدیره پدیده گلایه های فراوانی دارند، به طوری که 
در آخرین نشســت خبــری مدیرعامل شــرکت های 
پدیده با خبرنــگاران، جمعی از این ســهام داران در 
بیرون از ســاختمان اداری این شــرکت با در دســت 
داشتن نوشــته هایی اعتراض خود را اعلام کردند و 
طی برگزاری نشست نیز شــعارهایی را علیه هیئت 
مدیره و شــخص مدیرعامل این شــرکت ســر دادند، 
شــعارهایی کــه پــس از مدتــی در صدای موســیقی 
محیطی پــروژه پدیده محو شــد. آخریــن تجمع این 
ســهام داران معترض نیز پنج شــنبه گذشــته مقابل 
در استانداری خراســان رضوی برپا شد. حال برای 
پیگیری برخی از این گلایه ها و شــنیدن حرف های 
چندتن از ســهام داران پدیــده با برخــی از این افراد 

گفت و گو می کنیم.
یکی از ســهام داران دارای برگه تعهدنامه پرداخت، 
مــی گوید: مهــر 93 کــه هنوز پدیــده به ایــن اوضاع 
دچار نشده بود، برای فروش سهام خود اقدام کردم 
و متصدیان آن جا بدون ارائه هیچ ســند و مدرکی در 
قبال خرید ســهام من، در جواب گفتند برای تعیین 
تکلیــف قیمت ســهامی که فروختــه ایــد، بهمن ماه 
مراجعه کنید. زمانی که در تاریخ اعلام شــده دوباره 
به دفتر پدیده مراجعه کردم، در عوض پول به من برگه 
تعهدنامه ای دادند که روی آن تعهد شده بود اگر پول 
سهام تا تاریخ تعهد پرداخت که برای من شهریور94 
بود، پرداخت نشود، سود قابل توجهی روی سهام مان 
اعمال می شود. برگه ای که بعد فهمیدم هیچ ارزش 
قانونی برایم نداشته و از همان زمان برای شکایت به 
هر کجا مراجعه می کنم، شکایتم را ثبت نمی کنند. 
وی ادامه می دهــد: زمانی که مدیریــت جدید روی 
کار آمد به تعهد مدیریت قدیم پایبند نماند و پرداخت 
تعهدنامه ها انجام نشد و در عوض آن، سایت اینترنتی 
ایجاد کرد تا بتوان از طریق آن سهام را خرید و فروش 
کرد، ســایتی که هیچ وقت نوبت فروش سهام در آن 
به ما نرســید و روز به روز قیمت آن نیز کاهش یافت، 
چرا که کسی خریدار نبود و همه می خواستند سهام  

شان را بفروشند. 
یکی دیگــر از ســهام داران گلایــه هایــی را از وضع 
ســهام پدیده مطرح می کند و مدعی اســت: هیئت 
مدیره روز به روز قیمت ســهام را پایین تــر می آورند 
تا خودشــان بتوانند سهام بیشــتری بخرند و زمانی 
که مجمع عمومی برگزار شــد، رای بیشتری داشته 
باشند و بتوانند دوباره هیئت مدیره جدید را انتخاب 

کنند.
علاوه بــر همه این هــا، مدیــران فعلی پدیــده هزینه 
هــر قدمــی را که قــرار اســت بــرای پدیده برداشــته 
شــود، می خواهندبا اعطای ســهام  پرداخت کنند، 
خودتان شاهد بودید که مدیرعامل پدیده در خصوص 
تبلیغات حاشــیه زمین فوتبال هم گفــت هزینه این 

تبلیغات را احتمالا از طریق   سهام بپردازیم.
پــس از دریافــت گلایــه هــای چندیــن نفر از ســهام 
داران پدیده، به منظور پیگیری آن ها به ســراغ علی 
رســولیان، مدیر کل دفتر هماهنگی امور اقتصادی 
استانداری خراســان رضوی می رویم تا با وی گفت 
و گو کنیم کــه او در پاســخ تنها می گویــد اطلاعاتی 

در خصوص پدیده ندارد که به مــا بدهد! مدیرعامل 
مجموعه شــرکت های پدیــده فرد دیگری اســت که 
پاســخ گلایه هــا را از وی جویا می شــویم. ابوالفضل 
انتظاری در گفت و گو با »خراســان رضــوی« درباره 
وضع ســهام داران دارای برگه تعهدنامه گفت: پس 
از واگذاری مدیریت مجموعه به دســتگاه حاکمیت 
و ســتاد تدبیر، این ســتاد در خصوص این برگه های 
تعهدنامه در سال 95 به این جمع بندی رسید که باید 
به جای پرداخت ریالی، به نحو دیگری پاسخ گوی این 
تعهدنامه ها باشد و در قالب سهام در اختیار شرکت، 
این تعهدنامه هــا را ایفا کنــد و دوباره بــه افرادی که 
این تعهدنامه ها را داشــتند ســهام اعطا شــود. پس 
از این تصمیم برخــی از افــراد دارای برگه تعهدنامه 
برای ابطــال مصوبه ســتاد تدبیــر به دیــوان عدالت 
اداری شــکایت کردند و پــس از برگزاری جلســات، 
دیوان عدالت اداری رســیدگی به این پرونــده را در 
صلاحیت خود ندید و پس از آن هم این مصوبه توسط 
هیچ مرجع قانونی باطل نشــده اســت و تنها راه نقد 
شــوندگی پول ایــن افراد، فروش ســهمی اســت که 

دارند.
انتظــاری همچنین با تکذیــب پاییــن آوردن قیمت 
سهام توسط هیئت مدیره برای خرید ارزان تر سهام 
از مــردم و بــه دســت آوردن ســهم حداکثــری برای 
تعیین هیئت مدیــره جدید، افزود: ایــن تنها دروغ و 
افتراست، چرا که ســهام داران پدیده مردم هستند 
و شــخص حقیقی خاصی نداریم که ســهام خاصی 
داشته باشد.  وی درباره دریافت وام 500 میلیاردی 
و حواشــی مطرح شــده در این باره نیز گفت: 500 
میلیارد خط اعتباری ایجاد شده تا بتوانیم 258هزار 
متر مربع بخش تجــاری و همه واحدهــای آپارتمان 
های میــان مرتبــه را کامــل کنیم که تاکنــون 150 
میلیارد تومان آن تخصیص یافته است. خوشبختانه 
پروژه از محل این خط اعتباری زنده شــد و از برنامه 
زمان بندی جلــو افتاد، هر قدر هــم صورت وضعیت 
کار تهیــه کنیم، تخصیص خط اعتبار ممکن اســت. 
انتظاری با بیــان این که نبــود نقدینگی مســاوی با 
استهلاک هر روزه پروژه های عمرانی پدیده است، 
افزود: این 500 میلیارد تومان باعث می شود پروژه 
هایی که تا حدودی پیشرفت کرده است، ادامه پیدا 
کند و با اتمام ســاخت و ســاز، ارزش افزوده ایجاد و 
تعهدات داده شده به پیش خرید کنندگان واحدها  
اجرا  شــود و به تبع آن مــی توان اقســاط را پرداخت 
کرد تا رفت و آمدها در مجموعه افزایش یابد و رونق 

به مجموعه برگردد.
انتظاری در خصوص ادعای تبلیغات خلاف واقع این 
شــرکت نیز گفت: پدیده از ابتدا دشــمنان و رقبایی 
داشــته و هنوز هــم تخریبچی هایــی دارد و در آینده 
نیز عاری از این فضا نخواهیم بود. برای این که ثابت 
کنیم آن چه اعلام می کنیم، واقعیت دارد، به صورت 
هفتگی اعلامیه می زنیم که سهام داران و ذی نفعان 
می توانند بــه صورت گروهــی به مجموعــه مراجعه 
کنند و با چشــم خود ببینند آن چه می گوییم اتفاق 
افتاده است یا خیر، آیا افرادی که چنین حرف هایی 
را مــی زنند بــه مجموعه مراجعــه کردند تا با چشــم 
خود واقعیت را ببینند؟ شــما می توانید مشروح این 
گزارش را در روزنامه خراســان رضوی یا در ســایت 
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یک نماینده مجلس خبر داد:

ابهام در هزینه کرد اعتبارات جاده مرگ؛ سوال از وزیر 
قوت گرفت

محمد آگاهی-» با گفت و گو و بررسی کارشناسی در 
پی آن هســتیم که چگونگی هزینه کرد 187 میلیارد 
تومان اعتبار تخصیص یافته به محور بجنورد-گلستان 
را روشن کنیم اما اگر به نتیجه نرســیدیم سوال از وزیر 
راه و شهرسازی در این باره را در مجلس مطرح خواهیم 
کرد.« نماینده پنج شهرستان استان خراسان رضوی 
در مجلــس شــورای اســلامی با بیــان این مطلــب، در 
خصوص پیگیری هــای نمایندگان خانه ملــت در پی 
اعلام تخصیــص 187 میلیارد تومان اعتبــار به محور 
بجنورد-گلستان )موسوم به جاده مرگ( طی دو سال 
گذشته به خبرنگار خراسان اظهار کرد: در این خصوص 
با »خادمی« معاون وزیر و مدیرعامل شــرکت ســاخت 
و توســعه زیربناهای حمل و نقل کشــور دیدار و گفت و 
گویی داشتیم  و او در این جلسه مدعی شد که تمام 187 
میلیارد تومان اعتبار تخصیص یافته به این محور در خود 
این محور هزینه شده است. »اکبری« افزود: این مسئول 
مدعی شد که به دلیل تغییرات نرخ خدمات، این پروژه 
با وجود تخصیص 187 میلیارد تومان به پایان نرسیده 
اســت. این نماینده مجلس در پاســخ به این ســوال که 
هزینه کرد 187 میلیــارد تومان برای بهــره برداری از 
حدود 50 کیلومتر از این مســیر که پیش از ســال 95 
زیرسازی شــده بود غیر منطقی به نظر می رسد پاسخ 
داد: ایــن احتمال وجود دارد که شــرکت ســاخت این 
اعتبــار را در جای دیگری هزینه کرده باشــد؛ از طرفی 
این که چطور در هنگام مصوبه هیئت دولت در سفر به 
خراسان شمالی اعتبار این پروژه 165 میلیارد تومان 
برآورد شــد جای بحث دارد که مســئولان مربوط باید 
پاسخ بدهند.  این نماینده خانه ملت تصریح کرد: روشن 
شــدن ابعاد این موضوع به بررســی های کارشناسان 

نیاز دارد و با توجه به این که وزیر جدید راه  و شهرسازی 
تازه منصوب شده اســت در تلاش هستیم با گفت و گو 
این موضوع را روشــن کنیم اما اگر به نتیجه نرســیدیم 
ســوال از وزیر راه، ابزار ما برای روشن شدن این مسئله 
است که از آن اســتفاده خواهیم کرد. وی خاطرنشان 
کرد: در صورت سوال از وزیر در این خصوص اگر پاسخ 
های او جای تردید داشــت این موضوع  به کمیســیون 
تحقیــق و تفحص مجلــس ارجــاع داده خواهد شــد تا 
مسئله روشن شود. »اکبری« همچنین از تهیه متممی 
برای تخصیص اعتبار جدید به محور بجنورد- گلستان 
 خبر داد و اظهارکرد: پس از برگزاری جلســات و انجام 
گفت و گوهایی با سازمان برنامه و بودجه برای تکمیل 
پــروژه محــور بجنورد-گلســتان تهیــه متممــی برای 
تخصیص اعتبار جدید به این محور را در دست پیگیری 
داریم تــا آن را به ســازمان برنامه و بودجــه ارائه دهیم. 
وی یادآور شــد: تکمیل پروژه محور بجنورد-گلستان 
علاوه بر کاهــش مخاطرات آن می توانــد نقش زیادی 
در توسعه استان داشته باشــد به همین دلیل پیگیری 
این پروژه یکی از اولویت های نمایندگان استان است. 
گزارش خبرنگار ما حاکی است، در سفر  24 خرداد  94 
رئیس جمهور به خراسان شمالی، تکمیل پروژه محور 
بجنورد-گلستان در صدر مصوبات سفر هیئت دولت 
قرار گرفت تا این پروژه در پایان سال 96 به اتمام برسد 
اما طی این مدت کمتر از 50  کیلومتراز این محور مورد 
بهره برداری قرار گرفته  و هر چند پیشرفت حدود 15 
کیلومتر دیگر از این پروژه قابل توجه است اما در حدود 
60 کیلومتر از این پروژه که در قسمت های کوهستانی 
و پر هزینه قرار دارد پیشرفت پروژه بسیار کند و چیزی 

در حد صفر است. 

5 گزینه شهرداری مشهد مشخص شد
رئیس شورای اســلامی شهر مشــهد از انتخاب پنج 
گزینه برای شهرداری مشهد در جلسه شب گذشته 

اعضای شورای شهر خبر داد.
بــه گــزارش روابــط عمومی شــورای شــهر مشــهد، 
محمدرضا حیدری گفت: در جلسه شامگاه سه شنبه 
شورای اســلامی شــهر مشــهد با حضور کلیه اعضا، 
براساس آیین نامه داخلی شورا، در این مرحله با رای 
کتبی اعضا، به ترتیب حروف الفبا آقایان »شهریار آل 
شــیخ«، »رضا خواجه نایینی«، »محمدرضا کلایی«، 
»علی محقر« و »محمدهادی مهدی نیا« به مرحله بعد 
راه یافتند و در جلسه پنج شنبه 24 آبان ماه به معرفی 

خود و نحــوه اجــرای برنامه عملیاتــی 1400-97 
شهرداری مشهد اقدام خواهند کرد.

شــایان ذکر اســت، یک منبــع آگاه در گفــت و گو با 
خراســان، تعداد رای این پنج گزینه را به این شــرح 
اعــلام کــرد: محمدرضــا کلایــی )معــاون مالــی و 
پشتیبانی شهرداری مشهد( 11 رای، محمدهادی 
مهــدی نیــا )عضو شــورای شــهر مشــهد( 10 رای، 
شــهریار آل شــیخ )معــاون برنامــه ریــزی و توســعه 
شهرداری مشــهد( 9 رای، علی محقر 6 رای و رضا 
خواجه نایینی )معاون اقتصادی شهرداری مشهد( 

5 رای.


